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Çin’in
ekonomik
gelişimi

Yeni program
uygulaması:
iThenticate
� Yeni bir program uygulaması olan İn-
tihali Engelleme Programı “iThenticate”,
Bilgisayar Araştırma ve Uygulama Mer-
kezi (BAUM) tarafından erişime açıldı.
Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma
Kurumu (TÜBİTAK), Bilim Kurulunun 26
Temmuz 2011 tarih ve 199 sayılı Karar
gereği erişime açtığı program, doğrudan
akademik yayınların değerlendirmesi
ile ilgili kapsamlı bir içeriğe sahip.

7. SAYFADA

� Yabancı Diller Yüksekokulu tarafın-
dan “Çin’in Ekonomisi ve Reformları”
adlı seminer düzenlendi. Kongre Mer-
kezi Salon Anadolu’da, 26 Aralık günü
düzenlenen seminere Nanjing Univer-
sity of Aeronautics
and Astronau-
tics’ten Prof. Dr.
Wu Dingmin
konuşmacı ola-
rak katıldı.

7.SAYFADA

� Çocuk Üniversitesi Bahar Dönemi
programları başladı. 23 Ocak günü
açılış yapan Çocuk Üniversitesinde
dönemin ilk programları ise şunlar:

� Sulu Boya Atölyesi
� Güzelliğin Kimyası
� Seramik Yüzeylerde Çocuksu
Düşler 2. SAYFADA

7ANADOLU Üniversitesi
Çocuk Üniversitesi bahar
döneminde açılan
program sayısı:

� ÖSYM’den derlenen 2010-2011
verilerine göre ülkemize yurt dı-
şından öğrenim amacıyla gelen
öğrenciler en çok Anadolu Üni-
versitesi’ni tercih etti.
� Üniversitemizde toplam 4 bin
40 yabancı uyruklu öğrenci bulu-
nuyor. İkinci sıradaki İstanbulÜni-
versitesi’ndeki yabancı öğrenci
sayısı 2 bin 611. Türkiye’ye gelen
toplam yabancı öğrenci sayısı ise
26 binin üzerinde...

� Hürriyet İnsan Kaynak-
ları’nın haberine göre ülkemize
en çok Azerbaycan (3540), KKTC
(3503), Türkmenistan (2929) , İran
(1305) ve Bulgaristan’dan (1231)
öğrenci geliyor.

� Her yıl ülkemize gelen yabancı
öğrenci sayısı yaklaşık 7 bin.
� Gelecek 5 yıl içinde ise toplam
yabancı öğrenci sayısının 100 bine
çıkartılması planlanıyor.

Şimdi de sıra Çocuk
Üniversitesinde

Çocuk Üniversitesi Seramik Yüzeylerde
Çocuksu Düşler grubu Eti Arkeoloji Müzesini
ziyaret etti. Arkeoloji müdürü Dursun Çağlar
interaktif eğitim videosunu çocuklara izletti.

Ayşegül DALLI
� İlk ve orta dereceli okullar 2011-2012 eğitim-öğretim
yılı yarıyıl tatiline girdi. 20 Ocak günü Anadolu Üniver-

sitesi Yunusemre Kampusü içinde bulunan Özel Çağdaş
İlköğretim Okulu ve Mustafa Kemal İlköğretim Oku-
lunda da karne heyecanı yaşandı.

� Düzenlenen karne töreninde, sınıflarında öğretmen-
lerinin elinden karnelerini alan öğrenciler, ailelerin de
törende bulunmasından dolayı oldukça heyecanlıydı.
� Karne günü coşkulu olan öğrenciler oldukça yoğun
geçen ilk dönemin stresini 15 günlük yarıyıl tatilinde bol
bol dinlenerek, kitap okuyarak ve arkadaşlarıyla vakit
geçirerek atacaklarını söyledi.
� Bahar dönemi dersleri ise 6 Şubat’ta başlıyor.

Öğrencilerin tatil heyecanı

Yabancı
öğrenciler
en çok bizi
seçiyor

Prof.
Dr. Wu

Dingming
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Barış Can KERMAN

� Çocuk Üniversitesi Bahar Dönemi
programları başladı. 23 Ocak günü açı-
lış yapan Çocuk Üniversitesinde döne-
min ilk programları ise şunlar oldu:
Seramik Yüzeylerde Çocuksu Düşler,
Sulu Boya Atölyesi, Güzelliğin Kimyası.

Seramikte Çocuksu Düşler

“Seramik Yüzeylerde Çocuksu Düş-
ler” programının koordinatörlüğünü
yapan Arş. Gör. Gökçe Özer, program
ile ilgili şunları söyledi: “Programda ilk
önce çocuklara seramik tanıtılacak.
Daha sonra seramiği, onların kendile-
rini ifade edebilecekleri bir araç olarak
kullanmaları için burada çalışmalar ya-
pacağız. Programın ilk gününde kâğıt-
lara yüzey değerlendirmesi yaptık.
Bunları ilerleyen günlerde seramik yü-
zeylere aktaracağız. Daha sonra bu ça-
lışmaları fırınlayarak seramiğin yapım
aşamalarını öğreteceğiz. Ders sonunda
da çocuklar seramiği tanıyacak.”

Hayaller Sulu Boya İle Buluştu

9-13 yaş grubundaki çocukların ka-
tıldığı Sulu Boya Atölyesinin koordina-
törlüğünü yapan Öğr. Gör. Semih
Kaplan bu derste başta sanatı sevdir-
meyi amaçladıklarını belirtti. Öğr. Gör.
Kaplan “Derse katılan öğrencilerin sulu
boya tekniğini
daha bilinçli

şekilde kullanmasını hedefliyoruz.
Bunun için de temel teknikler üzerin-
den çalışmalar yapacağız. Bu ders so-
nunda öğrenciler sulu boyanın
inceliklerini öğrenmiş olacaklar. Ço-
cuklar sulu boyanın ilk aşaması olan
kağıdın gerilmesine, farklı maskeleme
tekniklerine ve ardından fırça kullanı-
mının inceliklerine dair bilgilerle belli
bir donanım elde edecek. Bu bilgilerle
yapacakları çalışmalarda çok fazla be-
lirleyici olmak istemiyoruz. Öğrencile-
rimizin kendi hayal güçlerinde ele
aldıkları konuları re-

simlerde işlerken öğrendikleri teknik-
leri daha doğru kullanmalarına yar-
dımcı olacağız. Sulu Boya Atölyesi bu
yıl ilk defa açıldı, tabii bunu açma-
mızda çocukların sulu boyaya aşina ol-
maları önemli bir
faktör. Umarım
bundan sonraki
yıllarda bu prog-
rama katılım gi-
d e r e k
artar.”

Kimya Çocuklarla Daha Güzel

“Güzelliğin Kimyası” programının
koordinatörü Doç Dr. Hakan Dal ise eği-
timlerde amacın çocuklara ve gençlere
kimyayı sevdirmek olduğunun altını
çizdi. Kimyanın güzel alanlarını bir
pencereden göstermenin önemli oldu-
ğunu belirten Dal “Derslerden önce öğ-
rencilere genel olarak kimyayla ilgili ön
bilgiler vereceğiz, amacımızın ne oldu-
ğunu anlatacağız. Daha sonra ise ço-
cuklar laboratuvar ortamında önlük
giyerek deney yapacaklar. Bu deneyler
sonucunda kendi ürünlerini ve sentez-
lerini elde edecekler. Programa kayıtlı
öğrenciler, ders bittiği zaman kimyayla
ilgili çevrelerinde duydukları şeylerin
bir kısmını kendileri yaparak öğrene-
cekler. Derslerin sonunda da bütün öğ-
rencilere sertifika verilecek. Programı
ikinci defa açtık, geçen
yaz açtığımızda yaklaşık
altı öğrenci katılmıştı.

Ailelerden çok güzel dönütler aldık. Bu
dönem açılan programa katılım yarıyıl
tatili olmasına rağmen daha fazla ve bu
katılımın giderek artacağına inanıyo-
ruz.” dedi.

Çocuk Üniversitesi ders başı yaptı
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Hibrit
malzemeler
daha iyi
çözünüyor
İdil SOYEL

� Oklahoma State University Kimya
Bölümü emekli profesörü Dr. War-
ren T. Ford, Fen Fakültesi tarafın-
dan düzenlenen seminer
kapsamında Üniversitemize konuk
oldu. 11 Ocak günü Kongre Merkezi
Mavi Salon’da “Tek Duvarlı Karbon
Nanotüp ve C60 içeren Hibrit Poli-
merler” adlı seminerde konuşmacı
olan Ford, konu ile ilgili yaptıkları
araştırma çalışmalarını ve elde et-
tikleri malzemelerin fiziksel ve kim-
yasal özelliklerini dinleyicilerle
paylaştı.

Serbest radikal polimerizasyonu
ile polimerlerin, C60 ve tek duvarlı
karbon nanotüplere (SWCNT) ve
SWCNT’lerin de polimerlere aşılana-
bilirliğinden bahseden Ford, bu aşı-
lama sürecinin mekanizmasını ve
süreci etkileyen parametrelere iliş-
kin bulguları dinleyicilere sundu.
Aşılama süreci sonunda elde edilen
hibrit malzemelerin, çözünürlükleri
çok az olan C60 ve SWCNT’lerden
daha iyi çözündüğünü ve bunun da
bu malzemelere işleme kolaylığı ge-
tirdiğini vurguladı. Ayrıca bu tür
aşılama ile polimerlerin elektrik ilet-
kenlikleri ile mekanik dayanıklılıkla-
rında iyileşme sağlandığını belirtti.

Plaket Verildi

Seminerin son kısmında hâlen
yaşadığı Portland şehrini anlatan
kısa bir sunuma da yer veren Ford,
sunumun ardından Fen Fakültesi
tarafından kendisine sunulan pla-
keti kabul etti.

Fullbrıght Ödülü Sahibi

Prof. Dr. Ford, lisansını 1963 yı-
lında Wabash College’de, doktora-
sını 1967 yılında University of
California at Los Angeles (UCLA)’da
tamamladı. 1968-2000 yılları ara-
sında pek çok üniversitede etkin
olarak akademik hayatına devam
ederek 230 makale yayımladı ve bir
kitabın editörlüğünü yaptı. Arala-
rında Fulbright Bilim İnsanı (Fulb-
right Fellow) Ödülünün de
bulunduğu pek çok ödüle layık gö-
rülen Ford, 2010 yılında Oklahoma
State University’den emekli oldu. Şu
anda Portland’da yaşamakta olan
Ford, Portland State University’de
kısmi zamanlı olarak çalışıyor.

İrem ÇETİN

� Girişimcilik Kulübü tarafından dü-
zenlenen"İşinRengiDeğişti"başlıklıkon-
ferans, 23 Aralık günü Salon 2009'da
gerçekleşti. Konferansa, C2A Ajans Baş-
kanı Ergün Erdem "20 Yaşında Patron
Olmak" kitabının yazarı Erdem Genç ve
JD Edwards Türkiye CEO'su Necdet Has-
gül katıldı.

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi
(İİBF) Öğretim Üyesi ve Kulüp Danış-
manı Doç. Dr. Nurcan Turan girişimci-
liğin yeni anlamları, girişimcilerin sahip
olması gereken özellikler gibi konular
hakkında bilgi verdi.

İsteklerinize Odaklanmalısınız

Bugüne kadar yaptığı işlerden bah-
sedenC2AAjansBaşkanıErgünErdem,
“Durduğunnoktadanulaşmakistediğin
noktaya odaklanmalısın.” dedi. İnsanın
karşısına çıkan fırsatları değerlendir-
mesigerektiğinisöyleyenErdem,bude-
ğerlendirme sırasında hırslı olmanın ve
çok çalışmanın başarıya ulaşma konu-
sunda destek olacağını belirtti. Kendi
mesleğinden ötürü reklam sektörün-
den örnekler
v e r e n

Erdem "Başarılı bir iş yaptığınızda adı-
nız duyulmaya başlanacaktır. O zaman
da reklam şirketleri arasında transfer
teklifleri sayesinde daha iyi konumlara
gelerek ilerleyebilirsiniz." dedi. Başarılı
olma yolunda öğütler veren Erdem "Ba-
şaramayarak iş hayatına başlamak
âdetaölüdoğmakgibidir.Başarabilmek
içinsebazışeylergerekir.Meselabirnok-
tadaduruyorsunvegelmekistediğinbir
nokta var. Durduğun yerle ulaşmak is-
tediğin nokta arasında engeller olduğu
zaman, durduğun yerden bakınca tüm
planını o engeli aşmaya yönelik yapı-
yorsun. Ancak sen atlayana kadar kar-
şına yeni engeller çıkar ve bu hep
tekrarlanır. İşte bu yüzden durduğun
noktadan direkt ulaşmak istediğin nok-
taya odaklanmalısın." diye konuştu.

Hayat Fırsatlarla Dolu

M3 Works ve Ritmpark Kurucusu,
Park Kitap Yayıncılık Hizmetleri ve
gizlimoda.com şirketleri kurucu ortağı,
“Debut” ve “20 Yaşında Patron Olmak”
kitaplarının yazarı Erdem Genç, giri-

şimci olma yolunda püf
noktalarından söz

etti. Girişimci ile

normalinsanarasındakifarklardanbah-
sedenGenç"Hayatherkesinkarşısınafır-
satlar çıkarır. Onlara uzanıp almak
insanın kendi elinde. Fırsatlara uzanıp
alanlar girişimci olurken fırsatları kaçı-
ranlar ise normal insan olmaya devam
eder." dedi.

Eğlenceli sunumlarıyla ilgi toplayan
Genç “Farklılık her zaman kazanmak
için bir yöntemdir. Hızlı ve emin adım-
larla ilerleyebilmek için uzmanlık alanı-
nız olsun ve genişlemeyi bu alan
dâhilinde yapın." diye kaydetti. Maddi
kar yanında manevi kârın da önemli ol-
duğunudilegetirenGenç,manevikârın
mutluluk olduğunu ve sevdiği işi yapan
insanların bu yüzden mutlu olduğunu
bunun da kendilerine manevi kâr getir-
diğini sözlerine ekledi.

Zamanlama Önemlidir

Kendi başarı sırlarından söz eden JD
Edwards Türkiye CEO'su Necdet Hasgül,
kaçırıldığısanılanfırsatlarınaslındadaha
büyük fırsatlara yol açabileceğinden ve
yakalandığına sevinilen fırsatların da as-
lında felaketle sonuçlanabileceğine de-

ğindi. Doğru
adımların, ge-

reklizamandavegerekli şekildeatılması
gerektiğininaltınıçizenHasgül,amaçlara
ve hedeflere sahip çıkıp bunların peşin-
den koşmanın öneminden bahsetti. İş
hayatında barınma ve belli yerlere gel-
menin, sahiplenmevemüşterimemnu-
niyetiyle başarılabileceğine değinen
Hasgül, yeni projesi hakkında da birta-
kım bilgiler verdi. Günlük aktiviteler
içinde karar vererek hızlı şekilde yürüt-
tüğüişlerinöneminişimdianladığınıbe-
lirten Hasgül, iki buçuk yıl aradan sonra
yaptığı zararına bir satışın, satış yapılan
şirket ve diğer şirketler arasındaki reka-
bet sonucu 1 ayda 4 satışa sebep olarak
çokiyisonuçlarayolaçtığınadikkatçekti.
Hasgül; "Başarı plan ve örgüt sonucu
değil,kötüdurumdankurtulmaplanıso-
nucunda gelir." dedi.

Konferans Öğrenci Kulüpleri Koordi-
natörü ve Anadolu Üniversitesi İktisadi
ve İdari Bilimler Fakültesi Öğretim Gö-
revlisi Dr. Mehmet Gökhan Turan'ın ka-
panış konuşmasıyla sona erdi.
Konferans sonunda Doç. Dr. Nurcan
Turantarafından,katılımlarındandolayı
Ergün Erdem ve Erdem Genç’e çiçek ve

plaket takdim
edildi.

Girişimciler öğrencilerle bir arada

Radyo A’da girişimcilik konuşuldu
Göze ÇİÇEK

� İktisadi İdari Bilimler Fakültesi Öğ-
retim Üyesi Doç. Dr. Mehmet Başar 4
Ocak günü Radyo A'da yayımlanan
"Haber Odası" adlı programa konuk
oldu. Programın Sunucusu Çisil İpek-
çi'nin sorularını yanıtlayan Başar, ka-
tıldığı 2. Küresel Girişimcilik
Zirvesinden, Anadolu Üniversitesin-
deki girişimcilikle ilgili çalışmalardan
ve genel olarakgünümüzdekigirişim-
cilik hakkında bilgi verdi.

Girişimcilik Eğitim ve Araştırma
Birimi Yürütme Kurulu Üyesi olan
Doç. Dr. Mehmet Başar, girişimcili-
ğin başta ekonomik yönü olmak
üzere teknik, sosyal, kültürel ve psi-
kolojik açıdan ele alınan bir kavram
olduğunu dile getirdi. Başar "Giri-

şimcilik, gelişmiş olan ülkelere baka-
cak olursak eğer, yaşatılan bir olgu
olarak da karşımıza çıkıyor. Girişimci
ise yenilikçi düşünen, kendini yeni-
leyen, hayalleri peşinde koşan, farklı
düşünebilen ve bu farklılığı işine
yansıtan, risk alabilen kişidir." dedi.

Başarsözlerineşuşekildedevametti:
"Ülkelerinkalkınmasıyatırıma,yatırım-
lar ise girişimci sayısına bağlıdır. Yani
ekonomik kalkınmayı sağlamak isti-
yorsak yatırımcı sayısını arttırmak zo-
rundayız.Yatırımcısayısıdaancakyeni
girişimcilerinortayaçıkmasıylaartacak.
Gayri safi millî hâsılada bir birimlik bir
artış yaratmak istiyorsak öncelikle giri-
şimcilik konusu üzerinde düşünmeli-
yizvepolitikalarüretmeliyiz."

Girişimcinin genel özellikleri hak-

kında bilgiler veren Başar, girişimciyi
hayalleri peşinde koşan bir insan ola-
rak tanımladı ve bu yüzden yenilikçi
olması gerektiğini belirtti. Başar "Giri-
şimci; risk alabilen, cesur olan, reka-
betçi düşünce yeteneğine sahip olan
kişiolmalı.Ülkedeyaratılangirişimcilik
iklimi çok önemlidir." dedi.

Girişimci adaylarının öncelikle giri-
şimcilik konusunda eğitimler alması
gerektiğini vurgulayan Başar "Eğitim-
lerin sonunda yeni girişimcilerin iş
planlarını hazırlaması gerekiyor. Yani
girişimciadayı,kafasındakiiyi işfikrini
kâğıda döküp bir yol haritası hazırla-
masıgerekiyor.Buyolharitasındapa-
zarlama planı, finans planı, bütçe
planlaması ve üretim planı gibi konu-
larda iş planları olacak. Sonra bu tica-

rileştirilebilir bir iş fikriyse aday işlet-
mesinikuracakyolunadevamedecek.
Yani adayın ilk planda yapması gere-
kenler bunlar." dedi.

İstanbul Kongre Merkezinde, 3-6
Aralık 2011’de düzenlenen 2. Küresel
Girişimcilik Zirvesi hakkında bilgi
veren Başar şunları söyledi: "Son de-
receönemlibiroluşumdu.Buseneül-
kemizin ev sahipliği yapması, bence
çok güzeldi. Girişimcilik kültürünün
yaygınlaşması açısından güzel bir or-
ganizasyondu. Girişimciliğin yerel bo-
yuttan artık küresel bir boyuta geldiği
üzerine konuşuldu. Türkiye'nin de
içinde bulunduğu, Birleşmiş Milletler
çatısı altında yürütülen medeniyetler
ittifakının bir açılımıydı aslında küre-
sel girişimcilik zirvesi.”49

ANADOLU Üniversitesindeki
öğrenci kulüplerinin
toplam sayısı:

Doç. Dr.
Nurcan
Turan

Ergün
Erdem

Prof. Dr.
Warren
T. Ford

Erdem
Genç

Necdet
Hasgül

Dr.
Gökhan

Turan
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Elif TEKİN

� Eğitim Fakültesi bünyesinde öğret-
men adaylarına yönelik “Teknopeda-
gojik Eğitim” dersi geliştirildi.
Çalışmalar 2011-2012 güz döneminde
“Öğretmen Eğitiminde Bilgi ve İletişim
Teknolojileri” dersi kapsamında yürü-
tüldü. TÜBİTAK tarafından destekle-
nen projede, Yrd. Doç. Dr. Işıl Kabakçı
Yurdakul’un yürütücülüğünde ve
Prof. Dr. Ferhan Odabaşı’nın danış-
malığında, iki araştırmacı ve dört bur-

siyer görev aldı.
Proje kapsamında geliştirilen bu

ders aracılığı ile öğretmen adaylarına
eğitimde teknoloji entegrasyonunu
sağlamaya yönelik yeterlilikler kazan-
dırmak hedefleniyor. Bu amaca bağlı
olarak bir grup sosyal bilgiler öğretmen
adayı ile pilot uygulama çalışmalarıyla
ders geliştirildi. Proje kapsamında oluş-
turulan derste sosyal bilgiler öğret-
menliği adayları ile dersin öğretimine
yönelik web sayfası değerlendirme, e-

kitap ve dijital hikâye oluşturma, wiki
ve blog gibi web 2.0 uygulamaları ge-
liştirme, Facebook ve Twitter gibi sos-
yal ağları kullanmaya yönelik örnek
etkinlikler gerçekleştirildi.

Dersin 11 Ocak günkü final sınavı-
nın ardından Prof. Dr. H. Ferhan Oda-
başı tarafından projede yer alan
öğrencilere derse katılımları ve başa-
rılarından ötürü sertifika ve ödül ve-
rildi. Öğretmen adaylarının, bu ders
sayesinde sosyal bilgiler öğretiminde

teknoloji kullanımına ilişkin davra-
nışsal niyetlerinin geliştiği ve buna
bağlı olarak yaratıcı öneri ve uygula-
malar geliştirdikleri gözlendi. Son ola-
rak öğretmen adayları katıldıkları bu
dersin tüm öğretmen adayları için zo-
runlu meslek bilgisi dersi olması ge-
rektiğini vurguladı. Proje grubu
tarafından “Teknopedagojik Eğitim”
dersinin geliştirilmesi ve yaygınlaştı-
rılmasına yönelik çalışmalara devam
ediliyor.

Ali Hikmet BIÇKICI

� Turizm Araştırma ve Uygulama Bi-
rimi tarafından 3 Ocak günü
“Dünya’da ve Türkiye’de Turist Reh-
berliği Eğitimi” konulu bir konferans
gerçekleştirildi. Birimin Odunpazarı
binasında düzenlenen konferansa
Profesyonel Turizm Rehberi Seden
Edgü konuşmacı olarak katıldı. Seyit-
gazi Belediye Başkanı Adnan Yalçın
Şen de konferansı takip edenler ara-
sında yer aldı.

Konferansta, tura katılanlara her
türlü bilgiyi ve desteği veren turist reh-
berlerinin Türkiye’deki ve Dünya’daki
genel durumları hakkında bilgi verildi.
Edgü, Türkiye’de önceki yıllarda kısa
süreli bir eğitimle turist rehberliği ser-
tifikası alınabilirken bugün profesyo-
nel turist rehberliği için üniversite
eğitiminin gerekli olduğunun altını
çizdi. Günümüzde üniversitelerde bu
mesleğe yönelik bölümlerin açıldığını
belirten Edgü, turist rehberliğindeki
alan uzmanlığının önemini de vurgu-
ladı. Ayrıca Edgü, oda-
lar ve derneklerle
birlikte oluşturulan
programlardan ve
bölgesel turist reh-
berliği uzman-
lığı için
yapılması ge-
rekenlerden
de bahsetti.

Turist
rehberliği
konferansı
gerçekleştirildi

“Teknopedagojik Eğitim”
dersine TÜBİTAK desteği

Anıl AKSOY

� Turizm Araştırma ve Uygulama Biri-
mi’nin düzenlediği “Evliya Çelebi Seya-
hatname’sinde Sosyal Konulara
Yaklaşım” isimli konferans, 19 Ocak
günü gerçekleşti. Turizm Araştırma ve
Uygulama Biriminde düzenlenen konfe-
ransa Eskişehir Osmangazi Üniversitesi
İlahiyat Fakültesinden Prof. Dr. Ejder
Okumuş konuşmacı olarak katıldı.

Birleşmiş Milletler Eğitim, Bilim ve
Kültür Teşkilatı (UNESCO) tarafından
2011 yılının Evliya Çelebi yılı olarak ilan
edildiğini belirterek konuşmasına başla-
yan Okumuş, Evliya Çelebi’nin tarih açı-
sından önemine değindi. Evliya
Çelebi’nin Seyahatname isimli kitabın-
dan küçük hikâyeler ve örnekler sunan
Okumuş ''Seyahatname bize, Evliya Çele-
bi'nin gördüğü rüyadan sonra vergi me-
muru olarak Anadolu'yu karış karış
gezdiği seyahatinde; konakladığı yerleri,
o yöreye ait insanları, mimariyi, tarihi,
oralarda yaşayan halkın sosyal, ekono-
mik, dilsel, dinsel, mitolojik, folklorik, ge-
leneksel özellikleri hakkında bilgi verir.''
dedi. Okumuş, Seyahatna-
me’nin sosyolojik
değer taşıdığını, ay-
rıca eserin coğrafik
olarak Türk tarihine
değil, tüm dünya tari-
hine ışık tutabilece-
ğini ve mutlaka
okunması gere-
ken bir kitap ol-
duğunu belirtti.

Seyahatname
mutlaka
okunmalıGöze ÇİÇEK

� PsikolojikDanışmaveRehberlikMer-
kezi (PDRM), 30 Kasım günü "Stresle
Başa Çıkma Becerileri" adlı bir seminer
düzenledi. Seminerde, Uzman Ayşe Kı-
zıltaş katılımcılara konu hakkında bilgi-
lerini aktardı.

Kızıltaşkonuşmasında;stresinölçüle-
meyenzararları, stresinkaynakları, stre-
sin zararları, stres döngüsü ve stresin
ABC'si konularına yer verdi. İnsan vücu-
dunun içsel ve dışsal uyarılara verdiği
tepkininstresolduğunubelirtenKızıltaş
"Stres iyi yönetildiğinde üretkenliğimizi
ve verimliliğimizi arttırıyor." dedi. Kızıl-
taş, bu sayede zamanın daha iyi kulla-
nıldığını ve kararlı olunduğunu da
aktardı. Stresin iyi yönetilmediğinde ise
bir takım zararlar verdiğini dile getiren
Kızıltaş, "Verimimizazalıyor,zamanımızı
iyi kullanamıyoruz ve iyi kullanama-
dıkçastresyaşıyoruz.Stresyaşadıkçada
unutkan ve kararsız oluyoruz, bunlar
hep birbirini tetikliyor. Yani burada bir
kısır döngü var diyebiliriz." dedi.

Diyafram Stresi Kontrol Ediyor

Streskaynaklarınıngenelliklebiryere
yetişememe kaygısı, sınavlarda başarılı
olamama korkusu, kişisel güvensizlik,
gelecek kaygısı ve özgüven eksikliği gibi
konularda olduğunu açıklayan Kızıltaş,
bu durumlarda sağlığı ve esnekliği yiti-
rebilmenin mümkün olduğunun altını
çizdi.Kızıltaşsözlerineşuşekildedevam
etti: "Herhangi bir uyaranla karşılaştığı-
mızda, bir gerilim durumu ortaya çıkı-
yor ve buna karşı fizyolojik, duygusal ve
zihinsel tepkiler gösteriyoruz. Soluk alış-

verişimizin hızlan-
ması, kalbimizin hızlı
çarpmaya başlaması,
kızarıpterdökmemiz,
titrememiz, cilt prob-
lemlerimiz,karınağrı-
ları en sık
rastladığımızfizyolojik

tepkilerimiz arasında yer alıyor. Öfke,
kızgınlık, sinirlilik, çaresizlik, hayal kırık-
lığı gibi olumsuz duygularımız da duy-
gusal tepkilerimiz arasında. Dikkat
eksikliği, konsantrasyon bozukluğu, ka-
rarsızlıkgibidurumlar isezihinsel tepki-
lerimiz. Bu gibi öfkeyi, korkuyu ve
kaygıyıkontroletmeamaçlıyapabilece-
ğimiz en iyi şey diyafram nefesi alıp vü-
cudumuzu rahatlatmaya çalışmaktır."

Stres ABC İle Sembolize Edilir

"Günlük yaşantımızda bizi harekete
geçiren olay ‘A’, bu olayla ilgili inanç ve
düşüncelerimiz ‘B’ ve bu olayın sonu-

cunda duygusal ve davranışsal tepki
göstermemiz ise ‘C’ ile sembolize edilir."
diyen Kızıltaş, bu ABC’nin İngilizce söz-
cüklerdengelmebirevrenselçıkarımol-
duğunu belirtti. Varsayımlarla değil de
hipotezli davranışlarla yön bulmamız
gerektiğini söyleyen Kızıltaş, stres altın-
daki insanların sergiledikleri durumları;
aşırı genelleme yapmak, kutuplaşmış
düşünceler, zihin okuma gibi senaryo-
culuk oyunları, felaket tellallığı yaparak
yaşadıklarımızı facialaştırma, hayır di-
yemeyerek fedakarlık seferberliği yap-
mayı, genel yargılamalarla toptancılık
yapmayı, diğer insanları değiştirme yo-
lunasürükleyerekdeğiştirmeyanılgısına
düşme ve keşkecilik gibi konu başlıkla-
rıyla özetleyerek sıraladı.

Sunumunun sonunda duygu odaklı
ve problem odaklı olmak üzere iki tür
stresle başa çıkma kategorisinden söz
eden Kızıltaş "Streslerimizle duygu
odaklı olarak başa çıkma metotları şun-

lardır; kaçmak, inkar etmek, sorundan
uzak durmak, yüzleştirici başa çıkma,
sosyaldestekaramak,zihinselanlamda
sorunla meşgul olmak. Problem odaklı
olarak da kişinin kendisini kontrol al-
tında tutması, sorun üzerinde olumlu
olarak durması gibi başa çıkma metot-
ları vardır. Sorunlarımız okuyup üfleyip
kendiliğinden düzelecek şeyler değildir.
Kararlılıkla, sakince kendimize bunları
hatırlatıp rahatlamanın yolunu keşfe-
dereksorunlarımızın
üstesinden ge-
leceğiz. Den-
geliyaşamçok
önemli,özellikle
sağlıklıbeslenme,
spor yapmak ve di-
yaframnefesiniyaşa-
mınızda sıkça
kullanmanız sizi
rahatlatacaktır."
dedi.

Handan KAYGUSUZ

� Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu Sekreteri Gür-
kan Akkan, Fen Fakültesi Sekreterliğine atandı. Fen
Fakültesi Sekreteri Celal Avni Öztürk, Sağlık Kültür
Daire Başkanlığına atanmasıyla birlikte görevini Gür-

kan Akkan’a devretti. 13 Ocak günü Fen Fakültesinde
gerçekleştirilen görev teslim törenine Fen Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Ertuğrul Yörükoğulları, Fen Fakültesi
Dekan Yardımcıları Doç. Dr. Berna Yazıcı ve Doç. Dr.
Emrah Akyar katıldı.

Fen Fakültesi’nde görev değişimi

Prof.
Dr. Ejder
Okumuş

Seden Edgü

Uzman
Ayşe Kızıltaş

Stresle nasıl
başa çıkılır?
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Makalenin en
zor yazılan
bölümü
“tartışma”

� Hangi çalışmanızla ödül aldınız?
Tek bir çalışma değil. Genel bir

araştırma birikimi sonucu ortaya
çıkan bir şey. Elektrik –Elektronik
Mühendisliği Bölümündeyim. Bu di-
sipline ait temel çalışma alanları var,
ben daha ziyade sinyal işleme kıs-
mındayım. Sinyal işleme genel ma-
tematiğe yakın bir alan. O bakımdan
bazı çalışma avantajları var. Ben sin-
yal işlemenin farklı uygulamalarına
yönelik çalışmalar yaptım.

� Sinyal işleme nedir?
Klasik olarak sinyal işleme araştır-

macıları görüntü, video ve ses üze-
rinde çalışırlar. Bunlara multimedya
sinyalleri diyebiliriz. Benim doktora
konum da bu tarz sinyallerin sıkıştı-
rılması üzerineydi. Fakat sinyal iş-
leme dediğimizde “sinyal”
kelimesinin içerisine her şey giriyor.
Farklı sinyallere yönelik çalışmanın
avantajını doktora ve doktora son-
rası çalışmalardan
sonra öğretim üyesi
olarak Anadolu Üni-
versitesine katıldı-
ğımdan beri iyi
kullandığımı düşü-
nüyorum. Hem bö-
lümün olanaklarıyla
hem de fakültedeki
diğer akademisyen-
lerle yaptığım işbir-
likleri sonucunda
verimli çalışmalar
ortaya çıktı. Bu ça-
lışmalar muhtelif
projelere ve makale-
lere dönüştü. Hem
üniversite içinde
hem de TÜBİTAK
gibi ulusal kuruluş-
larla birtakım proje-
lerde bulunduk.

“Sinyal işleme
nedir?” sorusuna
geri dönersek temel
olarak iki kısmı var.
Biri, veri sıkıştırma. Bu, bilgisayar-
lardaki jpeg ya da mp3 uzantılı for-
matlar hatta zip vs. ile sıkıştırmak da
dâhil olmak üzere bir dosyayı iletim
ya da saklamak için sıkıştırmaya yö-
nelik çalışmaları içerir. Diğer kısım
ise veri analizidir.. Veriyi analiz etme
kısmı diğerinden daha geniş bir
konu. Tespit, yüz tanıma, herhangi
bir sinyalin içerisinden ayırt edici
bir işaret çıkartma... Örneğin biyo-
medikal sinyaller üzerinden hastalık
belirtisi olan unsurları çıkartmak.
EKG’sini çekiyoruz insanların ve

EKG sinyaline baktığınız zaman
bunun içerisinden ufak tefek farklı-
laşmalar sinyal işleme teknikleriyle
doğrudan doğruya bir rakama dö-
nüşebiliyor. Bu rakam, kabaca ifa-
desiyle belli bir değerin üzerindeyse
bu kişi hasta, altındaysa değil diye
karar verebiliyoruz.

� Peki sinyal işleme alanında nasıl
çalışmalarla ödülü almaya hak ka-
zandınız?

Daha önce de dediğim gibi, ses ve
görüntü dışında başka sinyaller de
var ve bunların da analizi gerekiyor.
Bu “farklı” sinyallere sinyal işleme
camiasında yeterince ilgi gösteril-
memiş. Bunu bölümümüzdeki aka-
demisyen ve altyapı olanakları ile
avantaja dönüştürdüğümü sanıyo-
rum. Örneğin bir süre önce bölü-
mümüzdeki öğretim üyesi
arkadaşlarımdan şu anda Raylı
Sistemler Mükemmeliyet Merke-
zinin başında olan Prof. Dr. Gök-
han Ece ile yaptığımız çalışmalar
var. Bu meslektaşım güç sistemleri
ve elektrik üzerinde çalışan birisi.
Elektriksel sinyali oluşturan voltaj
dalgasının üzerinde bir hatanın oto-
matik bulunması, daha önce sinyal
işleme yöntemleri ile fazla irdelen-
memiş. Sinyal işleme yöntemleri ile
bu analizin mümkün olduğunu gör-
dük. Bu tür analizler aslında çok
önemli, zira böyle bir yöntemle bir
hatayı bulduğunuzda bu hataya

neden olan
şeyin başka bir
yerde bir anah-
tarın ark yap-
ması olduğunu
tespit ediyor,
ve olası bir
yangını engelli-
y o r s u n u z .
Bizim de bu-
nunla ilgili bir
TÜBİTAK proje-
miz vardı ve bu
sistemi dona-
nım hâline ge-
tirdik, şu anda
kullanılabilir
hâlde. Bir
başka grup ar-
kadaşımız ile
yenilenebilir
enerji, güneş
ve rüzgâr veri-
leri üzerinde
çalıştık. Rüzgâ-
rın ve Güneş’in
nasıl bir şe-

kilde elektrik şebekesine eklersek en
verimli bir şekilde sistemi çalıştırırız;
bunun analizini yaptık. Bu tür veri-
ler de sinyal işlemecilerin henüz
eğilmedikleri konular. Güneş ve rüz-
gâr enerjisi verilerini topluyoruz. Ör-
neğin Güneş verileri geceleyin yok,
gündüz artıyor. Bu şekilde bu verile-
rin yıllar içerinde matematiksel an-
lamda analizini yapmak ve hangi
tarihte bunların potansiyeli nedir
bunları çıkartmak, ya da rüzgâr ve-
rileri üzerinden çalışmak... Rüzgâr

ile barometreyle ölçülen basın-
cın ilişkisini kurup sadece ba-
sınca bakarak birkaç saat
sonra rüzgâr çıkacak deyip
rüzgâr enerjisine geçişi sağla-
mak gibi işlemler... Bunlar da
sinyal işlemeye giriyor. Yine bir
başka çalışmaya örnek olarak
elektrik enerji ihtiyacının ve
harcamasının elimizdeki elek-
trik kaynaklarıyla karşılanıp
karşılanamayacağıyla ilgili çalış-
malar yaptık. Tüm bu çalışmalar
sonucunda 40 tanesi atıf indeksli
dergilerde olmak üzere 100’den
fazla yayın, yüzlerce konferans,
üç tane kitap bölümü, muhtelif
miktarda ulusal ve uluslar arası
proje, uluslararası dergi editör-
lükleri, TÜBİTAK ve Sanayi Ba-
kanlığında üst düzey komisyon
üyelikleri, uluslararası meslek ör-
gütlerinde kıdemli üyelik... Bütün bu
çalışmaların karışımı olarak böyle
bir ödülü almaya hak kazandığımı
sanıyorum.

� Aday olma süreciniz nasıl gerçek-
leşti?

Fakülteler genel itibariyle bir aday
belirleme ön çalışması yapıyor. Yayın
sayısı, etkinliklerde bulunma, fakül-
teye ve akademik camiaya katkı an-
lamında bir değerlendirme yapılıyor;
genç bilim insanları ve kariyerine
yeni başlayanlar “teşvik” ödülüne
aday gösteriliyor, biraz daha bilimsel
anlamda kendisini ispat etmiş hoca-
lar da bilim ödülüne aday gösterili-
yor. Mühendislik – Mimarlık
Fakültesinden Bilim ve Teknoloji
Ödülü’ne ben aday gösterildim, gerisi
sanırım Üniversite Yönetim Ku-
rulu’nda karara bağlanıyor.

� Bu ödüllü almak size neler ka-
zandırdı?

Tanınırlık ve camia içerisinde bili-
nirlik çok önemli bir şey. Örneğin
dergilerin editör grubuna ve diğer
komisyonlara girmek için o dergi-
lerde ve etkinliklerde yayınlar yap-
mış olmak gerekiyor ve görünür
olmanız gerekiyor. 2001 yılında yine
Bilim Teknoloji ve Teşvik Ödülü için
aday olmuştum ve teşvik ödülünü
kazanmıştım. On yıl sonra da bilim
ödülünü almak benim için büyük
gurur kaynağı oldu. Bu ödül benim
öz geçmişimin önemli bir unsurunu
teşkil edecek.

� Üniversitemizin akademik geli-
şim sürecine ne gibi katkıları oldu?

Üniversitenin sağladığı ortam bir
akademisyen için çok önemli. Üni-
versitemizde yayın teşvikleri var,
proje destekleri var, bir proje yap-
tığınız zaman bununla ilgili maddi
destekleri var. Bunlar olmadan
zaten bu çalışmalar yapılamaz.
Üniversitemizin tüm süreçlerde
desteğinin büyük olduğunu söyle-
yebilirim.

Elektrik Elektronik
Mühendisliği Fa-
kültesinden Prof.
Dr. Ö.Nezih Gerek
ile almış olduğu
Bilim ve Teknoloji
Ödülü ve çalışma
alanı olan sinyal iş-
leme konusunda keyifli bir
söyleşi yaptık.

Meltem Bacik

Elektrik Elektronik Mühendisliği Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ö. Nezih Gerek :

“Bilim ve Teknoloji Ödülü’nü almak
benim için çok büyük gurur oldu”

Prof. Dr. Ö. Nezih
Gerek Kimdir?
Bilkent Üniversitesi Elektrik

Elektronik mühendisliği

Bölümünden mezun oldu. Yüksek

lisans ve doktora çalışmasını da

Bilkent Üniversitesi’nde

tamamladı. Bir proje kapsamında

doktora araştırmacısı olarak 1

dönem ABD’de Minnesota

Üniversitesinde bulundu. Doktora

sonrası Anadolu Üniversitesi’nde

göreve başlar başlamaz “Post-Doc”

araştırmacı olarak 1 yıl süre ile

İsviçre’de EPFL’de araştırmacı

olarak çalıştı. 2000 yılından

itibaren Anadolu Üniversitesinde

çalışmaktadır.

Sinyal işleminin
iki kısmı var.

Biri veri sıkıştırma.
Bu, bilgisayarlardaki

jpeg ya da mp3
uzantılı formatlar,

hatta zip vs.
ile sıkıştırmak
da dahil olmak

üzere bir
dosyayı iletim ya da

saklamak için
sıkıştırmaya

yönelik çalışmaları
içerir. Diğer kısım
ise veri analizidir.

Tümsev SAYAR

� Turizm Araştırma ve Uygulama
Birimi “Makalelerde Sonuç ve Tar-
tışma Bölümlerinin Yazımında Dik-
kat Edilmesi Gereken Hususlar”
konulu bir konferans düzenledi. 17
Ocak günü gerçekleşen konferansa
konuşmacı olarak Turizm Araş-
tırma ve Uygulama Birimi Müdürü
Prof. Dr. Nazmi Kozak katıldı.

Prof. Dr. Kozak “İyi bir araştırma
makalesinin gök gürültüsü ile başla-
yıp şimşekle bitmesi gerekir. Maka-
lenin sonucu okuyucunun
kafasında ışıklar belirmesini sağla-
malıdır. Açık, kesin ve çarpıcı olma-
lıdır.” dedi. Kozak, sonuçların belirli
bir mantıksal sıra ile verilip çalış-
manın literatüre ve uygulamaya
olan katkısının da anlatılması ge-
rektiğini ifade etti.

Konferansta, makalelerin tar-
tışma bölümünün en zor yazılan
bölümlerden biri olduğunu belir-
ten Kozak, çalışmanın alana getir-
diği orijinal katkının okuyucu ile
tartışır şekilde yazılması gerekti-
ğini vurguladı.

Anadolu
mitolojisi
konferansa
taşındı
Tümsev SAYAR

� Turizm Araştırma ve Uygulama
Birimi bünyesinde her ay ortalama
15 konferans, sergi ve söyleşi dü-
zenleniyor. Etkinlikler, Turizm Araş-
tırma ve Uygulama Biriminin
Odunpazarındaki binasında yapılı-
yor. Bu etkinlikler kapsamında, 28
Aralık günü “Anadolu Mitolojisi”
konferansı düzenlendi. Öğr. Gör.
Duygu Yetgin’in verdiği konfe-
ransta, Anadolu mitolojisinin
Yunan mitolojisine etkileri konu-
şuldu.

Yetgin, Anadolu Mitolojisi başlığı
altında Anatanrıça Kültür ve Dün-
ya’ya etkilerinin yanı sıra, Hitit mi-
tolojisinde Fırtına Tanrısı Teşup ve
Dünya’nın ilk barış antlaşması olan
Hititler ve Mısırlılar arasında imza-
lanan Kadeş Barış Antlaşması’nın
özelliklerinden de bahsetti. Frigya
uygarlığı ile ilgili genel bilgiler
veren Yetgin, Frigya’nın efsanevi
kralı Midas’ın mitolojik hikayelerini
de katılımcılarla paylaştı. Eskişehir-
lilere ve öğrencilere açık olarak ger-
çekleştirilen konferansın ardından
öğrencilerin soruları yanıtlandı.

Prof. Dr. Nazmi Kozak
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Göze ÇİÇEK

� Anadolu Üniversitesi Güzel Sanat-
lar Fakültesi 4 Ocak Salı günü, Holly-
wood'da başarılı işlere imza atmış
sanat yönetmeni Onur Şentürk'ü
ağırladı. “Jenerik Tasarımı ve Yapım
Aşamaları”adlı söyleşi öğrenciler ta-
rafından yoğun ilgi gördü.

Anadolu Üniversitesi Güzel Sanatlar
Fakültesi Çizgi Film Animasyon Bö-
lümü2008mezunuolanOnurŞentürk,

yaptığı tasarımlar, filmler ve animas-
yonlar üzerine öğrencilere sunum
yaptı. En son sanat yönetmenliğini üst-
lendiği “Ejderha Dövmeli Kız” isimli
filmden kareler gösteren Şentürk,
yapımaşamasındayaşadıklarınıveuy-
guladığı yöntemleri öğrencilerle pay-
laştı.Kısa filmprojelerinindeolduğunu
belirten Şentürk “Eğer kısa film yapı-
yorsanızönerim,kabacabiranimasyon
çalışması yapmanız. Çünkü hatalarını-

zın olup olmadığını ancak böyle göre-
bilirsiniz ve kendinizi böylece daha
kolay eleştirebilirsiniz. Tek bir parça ya
da sahneyle değil daha çok bir bütün
hâlinde tasarlayarak başlamanız gere-
kir bir işe. Bu yüzden önce bütünü
hayal edip daha sonra tek tek parçala-
rını tasarlamalısınız. Bu hataları zama-
nında ben de yapmıştım ve size bu
yüzden böyle bir uyarıda bulunu-
yorum.” dedi.

Göze ÇİÇEK

� Anadolu Üniversitesi Endüstriyel
Sanatlar Yüksekokulu ve Engelliler
Entegre Yüksekokulunda Misafir Öğ-
retim Üyesi olan Ayşe Asya Gürgün,
kendi çalışmalarının yer aldığı bir takı
sergisi açtı. 16-26 Ocak günleri ara-

sında, Engelliler Entegre Yüksekoku-
lundaaçıkolacaksergi, takı tasarımına
ilgisi olanlara ve takı severlere hitap
ediyor. Gürgün, aldığı Takı Tasarımı
ve Kuyumculuk eğitimleriyle gerçek-
leştirdiği ve tek parça olarak yapılan
özel takılar diye adlandırdığı tasarım

koleksiyonunun yer aldığı sergi çalış-
malarında, 3D modellemelere ve ça-
lışmaların fotoğraf paftalarına yer
verdi. Ajur, sıvama, mıhlama, kum-
lama gibi farklı teknikler kullanılan ta-
kılar kuyumculuğun farklı teknikleri
barındırıyor. Aquamarine, inci, ame-

tist, olivin, akik, sitrin gibi doğal ve de-
ğerli taşların kullanıldığı ve 3 aylık bir
üretim sürecini kapsayan toplam 20
parça takının her biri gümüşten üre-
tildi. Gümüşün yanı sıra bakır, pirinç
gibi farklımetallerdeyardımcıögeola-
rak gümüşle harmanlanıp çalışma-
larda yer aldı. Takı tasarımının çok
keyifli, eğlenceli ve verimli bir alan ol-
duğunu fakat günümüzde birçok
insan tarafından bilinçsizlikten ötürü
küçümsenerek “incik boncuk işi” diye
nitelendirildiğine değinen Gürgün
“Takı tasarımı deyince insanlarda, ba-
yanlara yönelik bir hobi işi gibi çağrı-
şım yapıyor. Aslında tamamen
metalürjikimyavebilgiyedayananbir
iş ve sanıldığı gibi kolay bir sektör de
değil. Çünkü takı tasarımı deyince
dahahafifealınanbirçalışmaymışgibi
duruyor.Oysakikuyumustalığınınzor
bir meslek olduğu, sabır ve emek iste-
diği, yüzyıllardır bilinen bir gerçek. Bu
sebeple bu tip çalışmaların metal sa-
natları veya kuyumculuk olarak bilin-
mesi belki daha doğru olacak. ” dedi.

Hande ÇEVİK

� Heykel sanatçısı Hrvoje Dumancic,
Anadolu Üniversitesi Engelliler En-
tegre Yüksekokulu Seramik Sanatları
Anasanat Dalında çalıştay düzenledi
ve seminerler verdi. Anadolu Üni-
versitesinin üç yıllık stratejik planı
kapsamında davet edilen sanatçı, 9-
13 Ocak günleri arasında öğrenci-
lerle birlikte seramik atlar üretti.
Domancic, öğrencilere kendi eserle-
rini ve bir seramik pişirim tekniği
olan raku tekniğini anlattı.

Seramik Sanatları Anasanat Dalı
Program sorumlusu Öğr. Gör. Dr. A.
Cüneyt Er seminerin amacının, öğ-
rencilerin sanatsal vizyonlarına kat-
kıda bulunmak, öğrenciler ile

uluslararası düzeydeki sa-
natçıları bir araya getirip
birlikte eser üretmelerini
sağlamak olduğunu söy-
ledi. Cüneyt Er, bu tür akti-
vitelerin, işitme engelli
öğrencilere, iletişim kurma
ve sanatsal anlamda çok
şey kattığını ifade etti.

Hrvoje Domancic, Hır-
vatistan’ın Zagrep şeh-
rinde yaşıyor. Sanatçı son
on beş yıldır sadece at
formları üzerine çalışı-
yor. Bronz ve alümin-
yumdan at heykellerine
sahip olan sanatçı, sera-
mik atlar da üretiyor.

Onur
Şentürk

Genç sanat yönetmeni
öğrencilerle buluştu

Takı tasarımı incik boncuk işi değildir

Heykel sanatçısı Hrvoje Dumancic Anadolu'daHeykel sanatçısı Hrvoje Dumancic Anadolu'da

Üniversitemizin
müzeleri sizi
bekliyor
� Kültürel ve sanatsal etkinliklere
önem veren Anadolu Üniversitesi mü-
zeleriyle Eskişehir’in sosyal hayatını
renklendiriyor. Gezip görmek isteyen-
lere birkaç müze önerisi...

Eğitim Karikatürleri Müzesi

Türkiye'de bir ilk olan Anadolu
Üniversitesi Karikatür Sanatını Araş-
tırma ve Uygulama Merkezinin yan
kuruluşudur. Müzede; daimi sergi,
değişken sergi bölümleri, portreler
odası, Türk karikatür ustaları odası,
Eskişehirli karikatürcüler odası ile ki-
taplık bölümleri bulunuyor.

Müzede karikatür arşivindeki eser-
ler sergilenir-
ken alt kat
salonunda
yerli ve ya-
bancı karika-
türcülerin
sergileri de
aralıklı ola-
rak sergileni-
yor. Böylece
sık sık yapı-
lan değişik-

liklerle yaşayan bir müze
olma özelliği taşıyor.

Müze şu sıralar “Enerji” konulu
karikatür sergisine ev sahipliği yapı-
yor. Sergi 2 Mart 2012 tarihine kadar
ziyaretçilerini bekliyor.

Çağdaş Cam Sanatları Müzesi

2007 yılında Büyükşehir Beledi-
yesi, Anadolu Üniversitesi ve Cam
Dostları Grubunun işbirliği ile kurul-
muştur. Türkiye’nin ilk cam müze-
sinde 58 yerli, 10 yabancı sanatçının
eserleri sergileniyor. Müzenin 3 gale-
risinden ikisi müzenin devamlı ko-
leksiyonunu sergilemek için
kullanılıyor, diğeri ise genç sanatçıla-
rın eserlerinin geçici olarak sergilen-
diği bir mekân. Cam şeffaflığının
sanatla bir-
leşmesi so-
nucunda
ortaya
neler çıka-
bileceğini
merak edi-
yorsanız
göz alıcı
koleksi-
yonları
mutlaka
gezmelisiniz.

Çağdaş Sanatlar Müzesi

Anadolu Üniversitesi Yunus Emre
Kampusündeki Çağdaş Sanatlar
Müzesi Birinci Ulusal Mimarlık Dö-
nemi yapılarından biridir. Güzel Sa-
natlar Fakültesi bünyesinde
toplanan 75 Türk 12 yabancı sanat-
çının eserleri müze koleksiyonunda
sergilenmektedir.

Alanında Türkiye'deki ilk ve tek
müze olma özelliğini taşıyan Çağ-
daş Sanatlar Müzesi şu an Anadolu
Üniversitesi Güzel Sanatlar Fakül-
tesi Baskı Sanatları bölümünün dü-
zenlemiş olduğu “Türkiye’de
Baskıresme Bakmak” isimli sergiye
ev sahipliği yapıyor. Merak edenler
15 Şubat’a kadar sergiyi ziyaret
edebilir.

Onur Şentürk, Ejderha Dövmeli
Kız filminden bir bölüm izletti.
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Yeni program
uygulaması:
iThenticate
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Handan KAYGUSUZ

� Yeni bir program uygulaması olan
İntihali Engelleme Programı “iThenti-
cate”, Bilgisayar Araştırma ve Uygu-
lama Merkezi (BAUM) tarafından
erişime açıldı. Türkiye Bilimsel ve Tek-
nolojik Araştırma Kurumu (TÜBİTAK)
Bilim Kurulu'nun 26 Temmuz 2011
tarih ve 199 sayılı Karar gereği eri-
şime açtığı program, doğrudan akade-
mik yayınların değerlendirmesi ile
ilgili kapsamlı bir içeriğe sahip.

İntihali Engelleme Programı aka-
demisyenlerin, hakemlerin ve editör-
lerin; tez, makale ya da taslaklarının
taramasını sağlıyor. Program dokü-
manları veri tabanına kaydetmiyor.
Yüklenen bu dokümanlar büyük bir
veri tabanındaki belgelerle karşılaştı-
rılıyor. Bu veri tabanının içinde ise
90 binden fazla önemli gazete, dergi,
süreli yayın ve kitabın yanı sıra 14
milyardan fazla web sayfası arşivi
bulunuyor. iThenticate, 50 binden
fazla bilimsel dergiyi ve 150’den
fazla yayın evinin veri tabanını kont-
rol ediyor.

Programın, yayıncı ortakları ara-
sında bulunan büyük yayın evleri
ise şunlar: CrossRef, Gale, Emeralds
Journals, ABC-CLIO, SAGE Reference,
PubMed, Pearson, McGrawhill,
Wiley ve EBSCOhost. Bu program
TÜBİTAK tarafından Türkiye’deki
üniversitelerde bulunan akademis-
yenlerin kullanımına sunuldu. Prog-
ramla ilgili akademik hesap
oluşturmak isteyenler, erişim tanım-
lamaları ya da hesap aktivasyon iş-
lemleri için BAUM’dan Tülay
Yağlıkara ile irtibata geçebilirler.

Çin’in
ekonomik
gelişimi
Handan KAYGUSUZ

� Yabancı Diller Yüksekokulu tarafın-
dan “Çin’in Ekonomisi ve Reformları”
adlı seminer düzenlendi. Kongre Mer-
kezi Salon Anadolu’da, 26 Aralık günü
düzenlenen seminere Nanjing Univer-
sity of Aeronautics and Astronau-
tics’den Prof. Dr. Wu Dingmin
konuşmacı olarak katıldı.

Çin’in ekonomik reform ve dışa
açılma politikasıyla son 30 yıl içerisinde
ekonomisinin büyüdüğünü belirten
Dingmin, dış ticaretle birlikte büyüme
oranının da artığını ifade etti. Çin’in eği-
tim düzeyi ve öğrenim aşamalarını
dörde ayıran Dingmin bunların; zo-
runlu 9 yıl eğitimi, lise eğitimi, üniver-
site ve yükseköğrenim son olarak ise
yetişkin eğitimi olduğunu söyledi. Zo-
runlu eğitimle birlikte ilkokulların
büyük çoğunluğunun devlet okulu ol-
duğunu ifade eden Dingmin, öğrencile-
rin daha adil eğitim görmeleri için bazı
ilkokullardaki zayıf eğitim koşullarının
iyileştirilmeye çalışıldığını vurguladı.
Dingmin “Son istatistiklere göre şu an
Çin’de üçte ikisi devlet, üçte biri özel
olmak üzere toplam 3 bin yüksek eği-
tim kurumu bulunuyor. Bu okullarda
okuyan öğrencilerin sayısı 20 milyona
ulaştı ve bu rakam aynı yaş grubundaki
tüm genç nüfusunun yüzde 17’sini
oluşturuyor.” dedi.

� Baskıresim nedir?
Baskıresim, kalıp kullanarak çoğaltıla-

bilir bir resim türüdür. Bu uygulama tü-
ründe çizilecek resmin, çeşitli araçlar
yardımıylaöncebirkalıbı/kalıplarıhazır-
lanır.Sonrabukalıpileresminbelirlenen
sayıdaçoğaltılmıyapılır.Buuygulamala-
rın en zor ve sıkıntılı yönü kalıbın hazır-
lanma sürecidir. Kalıp olarak da
kullanılan malzemeler, günümüzde çe-
şitlenmiş olmakla birlikte ahşap, metal,
taş, ipek gibi araçlar en sık kullanılan ve
sanatçılar tarafından tercih edilen mal-
zemelerdir.

� Baskıresmin tarihi ne zamana daya-
nıyor?

Baskıresimdebilinenilkuygulamanın
868 tarihli Diamond Sutra isimli, 5 met-
relik budist rulonun kapak resmi olduğu
kabul edilemekle birlikte bu tarihlerden
öncedehattakâğıdınbulunuştarihiolan
M.S.105yılındanöncesindebilebez,deri
veduvargibidüzyüzeylerüzerinebaskı-
resimlerinyapıldığıtahminedilmektedir.
UzakDoğu’dadinselöğretilerinyayılması
amacıyla kullanılan bu yöntemler, za-
manlasanatçılarınilgisiniçekmişveken-
dilerini ifade etmek için önemli anlatım
araçları olduğunu farketmişlerdir. Özel-
likle Gotik dönemin son yılları ve Röne-
sans ile birlikte baskıresim, sanatçıların
yağlıboya resimden sonra en gözde an-
latımaracıolmuştur.Rönesans’ındoğayı
tüm detaylarıyla keşfetme, inceleme ve
kavramanitelikleriyeçok iyiörtüşengra-
vür tekniği bu dönemde popülerlik ka-
zanmıştır. Bu tarihlerden sonra plastik
sanatlarlauğraşanneredeysehersanatçı,
baskıresmin herhangi bir tekniğini kul-
lanmıştır.Rönesanssanatçılarıylabirlikte,
Barok ve Rokoko dönemi sanatçıları, ro-
mantikler, realistler,empresyonistler,20.
yüzyıldaisebaştadışavurumcularvepop
artolmaküzerebirçokeğilimdeyapıtüre-
ten sanatçılar hayatının bir döneminde

mutlaka baskıresme yö-
nelmişlerdir.

� Bizdeki uygulamalar
bu kadar eskilere uzanı-
yor mu?

Bizde maalesef bu
kadareskideğil.Bizimba-
tılı anlamda resim ile ta-
nışmamız 19. yüzyılın
ortalarıdır. Baskıresim-
deki ilk uygulamalar da,
1730’lara tarihlense bile
bu uygulamalar tama-
men bugünkü grafik ala-
nına giren tanıtım,
duyuru ve belgeleme
amaçlı uygulamalardır.
Yani işlevsel amaçlar için
kullanılmıştır. Sanatsal
kaygılarla ilk kez 1900’lerin başında
Hoca Ali Rıza tarafından yapılmış ama
esasolarakdaCumhuriyet ilebirlikteül-
kemizin yüzünü Batı’ya çevirmesiyle
akademik kurumlara girmiş ve tanın-
maya başlanmıştır. Bu da 1930’lu yıl-
lara tekabül eder.

� Açmış olduğunuz “Türkiye’de Baskı-
resme Bakmak” sergisi bu yıllara kadar
uzanıyor değil mi?

Evet, sergimizin en eski eseri Leopold
Lévy’nin bir eseri. Bu da 30’lu yıllara ait
bir eser. Ancak sergimiz esas olarak
60’lardan sonraya ait eserleri bir araya
getiriyor.Buyıllardanöncedahaçoköğ-
renci düzeyinde baskıresimler söz ko-
nusu. Yani bizde Batılı anlamda
modernist bir baskıresim 60’larda baş-
lar. Özellikle altyapı ve teknik olanaklar
açısından bu yıllarda bir ivme yakalan-
dığı ve Dünya’daki emsalleriyle rekabet
edecekbirniteliğekavuştuğumuzgörül-
mektedir. İşte1960’lıyıllardayaşananbu
değişimdengünümüzüngençkuşağına
dek farklı kuşakları buluşturan, bunlar
arasındadiyalogkurulmasınaolanakta-
nıyan ve bundan dolayı da farklı oku-
malara olanak tanıyacak bir sergi oldu.

� “Türkiye’deBaskıresmeBakmak”ser-
gisinin amacını ve içeriğini nasıl açıkla-
yabilirsiniz?

Türkiye’deki baskıresmin 2011 yılın-
daki görünümüne dair bir bilanço or-
taya koymak istedik. Ülkemizdeki elli
yıllık birikimi görülebilir kılmayı ve
bunun üzerinden de ülkemizdeki bas-
kıresmi tartışmayı amaçladık. Bunu,
aynı konuyu tartıştığımız panel ve “Ar-
şiv’den Seçkiler” sergisiyle de destekle-

dik. Ülkemizde bu tür, tarihsel birikimi,
dönemleri inceleyen, belgeleyen ve
bunların karşılaştırmalı bir şekilde gör-
memize olanak tanıyan sergiler az ya-
pılıyor. Baskıresim alanında ise, bu
kadar kapsamlısı hiç yapılmadı.

� Serginin vurguladığı bir tema var
mı?

Tematik bakışlar üzerinden ta-
rihsel birikimi yansıtmak ol-
dukça zor. Tema tercihinin bir
şeyleri eksik bırakacağını ve
bütünü görmemize engel
olacağını düşündüğümüz-
den, bu süreci sanatçılar
üzerinden okumaya çalış-
tık. Sanatçıyı doğru temsil
edecek yapıtı ve niteliği öne çıkarmaya
çalıştık. Ancak yine de dönemler açı-
sından baktığımızda serginin Tür-
kiye’deki siyasi, sosyal ve kültürel
gelişimine paralel olarak çeşitlenen so-
runları yansıttığı gözden kaçmaz. Söz-
gelimi 60’lı yıllarda yerel konularla
birlikte soyut–figüratif tartışmalarla bi-
çimlenen tartışmaların yansımalarını,
70’li yıllarda eleştirel ve sosyal gerçekçi
eğilimleri, 80 sonrasında ise, Tür-
kiye’nin dışa açılma, liberal politikalar
ve gittikçe küreselleşen dünyanın yan-
sımalarını sergiden görmek olanaklıdır.

� Serginin oluşum sürecinden bahse-
debilir misiniz?

Sergimizi 2011’in başında projelen-
dirdik.OnedenleBaskıSanatlarıBölümü
öğretim elemanları olarak baskıresim
kültürüne katkı verdiğini düşündüğü-
müz sanatçıları belirledik ve sergiye
davetettik.Buradakitemelsıkıntımızha-
yatta olmayan sanatçıların yapıtlarına
nasıl ulaşacağımızdı. Biraz zor da olsa

bunu çeşitli koleksiyon-
lardan temin ettik. Bu
eserler bizim için önemli
idi. Bu eserler de bu sergi-
nin tarihsel kimliğini ta-
mamlayan eserler idi. Öte
taraftan eserlerimizle mü-
zemizin üç büyük salo-
nuna sığamadık ve
sergimizin devamını Kü-
tüphaneSergiSalonuna(üst
kat) taşıdık. Bu sürprizli bir
sonucadayolaçtı.1980son-
rası sanata başlayan yani
genç kuşak diye nitelenebile-
cek sanatçılar bu salonda
kendiliğinden ayrıksılaştı. Do-
layısıylayapıtınkavramsalbo-
yutunu önemseyen, yenilikçi

vedeneyselarayışlarayerverenyapıtları
bu bölümde görmek olanaklıdır.

� Sergiyibelgeleyenkapsamlıbirdeka-
talog yapıldı. Neler söylemek istersiniz?

Evet, en sıkıntılı süreci burada yaşa-
dık. Doğrusu yeterli bir ekibimiz yoktu.
300sayfaolankataloğunfarklıyönüya-
pıtlarla birlikte sanatçıların sanat gö-
rüşühakkındakısadaolsaansiklopedik
birbilgi içermesioldu.Ayrıcaülkemizde
çok da eskilere gitmeyen baskıresmin
kısa tarihçesini, gelişim süreçlerini, ku-
rumsallaşmasını, yaşanan önemli olay-
lara değinerek meraklılar için bir bilgi
kaynağı olmasını önemsedik ve böyle
kurguladık.

� Sonuçta sergiyi nasıl degerlendirmek
istersiniz?

Öncelikle sergimiz, sansasyonel nite-
likleri olan bir sergi değil. Bunu belirt-
mektefaydavar.İkinciolarakdabusergi,
üniversitemizin evrensel kimliğiyle para-
lelduran,baskıresminelliyıllıktarihselbi-
rikimini eksiksiz yansıtmaya çalışan,
sanatsalkültüreveliteratürekatkıyapan,
eğitsel işlevleri olan bir sergi… Ayrıca
1960’lıyıllardayöreselzevkvetatlarla,zor
koşullardaamaaynızamandasadakatle
bağlı kalınarak başlanılan baskıresmin,
günümüzde küresel olgularla bütünleş-
tiği, sınırlarını genişlettiği ve evrensel ni-
telikler kazanarak çağcıl bir kimlik
kazandığı sergiden de görülmektedir.

� Anadolu Üniversitesinin sergiye des-
teği nedir?

Kuşku yok ki her şeyi Üniversitemizin
olanak ve kaynaklarıyla gerçekleştirdik.
Sergileri,kataloğuvepaneli…Bundando-
layıbaştaSayınRektörümüz,Dekanımız
ve emeği geçen fakülte ve bölümdeki ar-
kadaşlarıma teşekkür etmek isterim.

GSF Öğretim Üyesi Prof. Hayri Esmer Baskı Resim Sergisini Değerlendirdi:

50 yıllık deneyimi görünür kıldık

Aslı Yıldırım

Anadolu Üniversi-
tesi Güzel Sanat-
lar Fakültesi
öğretim üyesi
Prof. Hayri Esmer
ile Güzel Sanatlar
Fakültesi Baskı
Sanatları Bölümü-
nün düzenlediği Türkiye’de
Baskıresme Bakmak isimli
sergi üzerine konuştuk.

Sergi, 15 Şubat 2012 tarihine kadar Anadolu Üniversitesi Çağdaş Sanatlar Müzesi ve

Kütüphane Sergi Salonu Üst katta görülebilir.

Prof. Hayri Esmer



� Aslında pek bir şey beklemi-
yorum yeni yıldan. Çünkü bu-
güne kadar çok şey beklememe
rağmen pek bir şey değişmedi.
Tabii ki küçük de olsa istediğim
şeyler oldu ama yine de büyük
beklentilerim yok. 2012’de tek
isteğim Üniversitemizin ve şehri-
mizin biraz daha gelişmesi biraz
daha spora, spor tesislerine
önem verilmesi.

� Eğitim-öğretim kalitesini artır-
mak amaçlı girişimlerin artması
2012 beklentilerimin başında geli-
yor. Bu konuda devletin mali büt-
çesinden daha fazla pay ayrılması
gerektiğini düşünüyorum. Eskişe-
hir’de yaşayan birçok öğrenci aile-
sinden uzakta bir yaşam
mücadelesi verirken eğitimini ta-
mamlamaya çalışıyor. Beslenme
barınma bursunun yarıda kesil-
mesi devletin yardım elini geri çek-
tiğini gösteriyor. Ayrıca var olan

devlet yurtlarının kalitesinin artırılması, yaşama olanağının
genişletilmesi ve artan öğrenci nüfusuna oranla bir yemek-
hane daha yaptırılması 2012 için olumlu gelişmeler olabilir.

Sevda Kaçtı Güzel Sanatlar Fakültesi

� İnşaat mühendisliği okuyan
bir öğrenci olarak derslerimiz
çok zor ve ağır. Öncelikle
2012’den beklentilerim dersleri-
min iyi olması ve yıl sonunda
mezun olmak. Aslında biraz daha
boş vakite sahip olmak istiyoru;
ancak bir son sınıf mühendislik
öğrencisinin de boş zamana pek
sahip olabileceğini düşünemiyo-
rum.Geçen yıl yurtdışına eğiti-
mim için gitmiştim artık okulumu

bitirip yurtdışına çalışmak için gitmeyi ve bu sayede mes-
leğimle ilgili daha fazla ve farklı tecrübe edinmeyi istiyo-
rum.Son olarak 2012 den beklentim , sevdiğim ve
saydığım insanlara sağlık ve huzur getirmesi.

� Üniversitede gerçekleştirilen
etkinliklerin azaldığını düşünü-
yorum. Yeni yılda bunların arttı-
rılması ve ünlü isimlerin daha
çok konuk edilmesini istiyorum.
Medya sektöründe iş olanakları-
nın çok az ve yer edinmenin çok
zor olduğunu biliyorum ve
2012’de bu olanakların iyileşme-
sini umuyorum. Okuldaki son yıl-
larıma geldiğim için derslerimde
başarılı olmayı ve okulumu
uzatma yaşamadan zamanında

bitirebilmeyi diliyorum. Son olarak sevdiklerimle geçirece-
ğim huzurlu, mutlu, sağlıklı bir yıl diliyorum.

� 2011 senesini ne yazık ki çok
da güzel yaşayamayanlardan biri
olarak 2012'den beklentilerim
biraz fazla gibi duruyor. Öncelikle
bir mimar adayı olarak mimari ko-
ruma altına alınması gereken bi-
nalara açılan davaların güzel
sonuçlarla sonlanması ilk dilekle-
rim arasında diyebilirim. İkinci
olarak hava şartlarının kötüleş-
mesiyle hayvan barınaklarının da
son günlerde hızlarını arttırdığı
sokak hayvanları ile ilgili çalışma-
ların daha da hızlanması beklentilerimde başı çekiyor. Son
olarak da kendimle ilgili birkaç beklentim var; daha fazla
huzur, mutluluk ve başarı diliyorum. Umarım bu beklentile-
rimin gerçekleştiği güzel bir sene geçiririz.

Yaren Şekerci Mühendislik Mimarlık Fak.

AnadoluHaber

Özlem Yenideğirmencioğlu İ.B.F.
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Can Demirkan Eskişehir Meslek Y.O.

Onur Yavan Mühendislik Mimarlık Fakültesi

� Yeni yıldan ilk beklentim 5 yıl-
dır devam etmekte olan üniver-
site eğitimimin artık bu yıl
bitmesi. Sonrasında ise herkesin
istediği gibi huzur, sağlık, mutlu-
luk ve bol aşklı günler istiyorum.
Aslında yeni yıl para getirse de
olur ama bu gerçekleşmeyeceği
için fazla üzerinde durmaya
gerek yok. Son olarak da bir De-
nizlili olarak Denizlisporumuz ve
arkadaşlarımın ortak isteği doğ-
rultusunda Boluspor’un Süper

Lig’e çıkmasını diliyorum.

Emre Kırlı İktisadi ve İdari Bilimler Fak.

� Daha fazla proje içerisinde
yer almak ve bu projeleri başa-
rıyla sonlandırmak yeni yıldan
beklentilerim arasında. Beni ge-
leceğe hazırlayan işlere imza
atmak ve hayatımı yoluna koy-
mak istiyorum. Yeni yılda belki
biraz da aşk olabilir hayatımda.
Şimdilik yeni yıldan beklentile-
rim bu kadar. Umarım bu yıl
bana her konuda şans getirir.

Demet Çıkı İletişim Bilimleri Fakültesi

� Her yeni yılda istediğim gibi bu
yıl da herkes için sağlık, mutlu-
luk, başarı, huzur dolu bir yıl isti-
yorum. Geçen yılda neler
yaptığımı, hayattan neler umdu-
ğumu ve şu an istediğim yerde
olup olmadığımı sorguladığımda
aldığım cevaplardan fazla mem-
nun değilim. Fakat kendimi bu şe-
kilde eleştirip mutsuz olmak
yerine bu yeni yılda isteklerimi
yeniden gözden geçirip geçmişten
ders alarak çözüm yolları aramak-
tayım. 2012 yılında hayata olan yeni bakış açımla istekle-
rimi elde edebileceğimi umuyorum

Gonca Türk Fen Fakültesi

� Yeni yılda KPSS ile alınan ele-
man sayısının arttırılmasını isti-
yorum. Dil okulu ile yurt dışına
çıkmayı, yabancı dilimi geliştir-
meyi düşünüyorum ama dil okulu
fiyatlarının biraz düşürülmesini
istiyorum. AÖF imkânlarının iyi-
leştirilmesini umuyorum. Harçlar,
kitap ve ders çalışma konusunda
sorunlar yaşıyoruz. Bu gibi sorun-
lara çözüm üretilmesi gerektiğini
düşünüyorum. 2012 yılının bol
kazançlı, sağlıklı, sorunsuz,

mutlu geçmesini diliyorum.

Suat Koçyiğit Açıköğretim Fakültesi

� İnsanların yeni yıl dilekleri pek
değişmez aslında. Bu demek olu-
yor ki aynı şeyleri istiyoruz ve is-
teklerimiz gerçekleşmiyor. Ama
bu yıl ev, araba, işten başka farklı
isteklerim var gibi. Eskişehir’den
ayrılmamak bu isteklerim içinde.
Okulu uzatmak da istiyorum ama
ailem çok baskın çıkıyor, o yüzden
ikilemdeyim. Mezun olmak üzere
olan biri olarak bol bol eğlence,
mezuniyetim için güzel bir elbise
ve topuklu bir ayakkabı diliyorum.

Pelin Nazlı Elmahti İ.İ.B.F.

� 2012'in öncelikle sağlıklı ve
huzurlu geçmesini diliyorum.
Üniversitedeki son yıllarıma
yaklaştıkça burada daha güzel
anılar biriktirmek istiyorum.
Yeni yılda Karadeniz turu yap-
mak, yurt dışına çıkmak beklen-
tilerimin arasında. Bunlar
kendim için olmasını temenni
ettiğim beklentilerim. Bir de
üniversite öğrencileri için elek-
triğe, doğal gaza gelen zamların
düşürülmesini, refah seviyesinin

yükselmesini istiyorum. Çünkü bunlar bir üniversite öğ-
rencisinin şu an için yaşadığı en önemli sorunlar. Sorun-
suz bir yıl diliyorum.

Canan uğur İktisadi ve İdari Bil. Fak.

� Şehirler arası ulaşım fiyatları
biz öğrenciler için çok yüksek. Bu
fiyatların düşürülmesini diliyo-
rum. Derslerimde daha başarılı
olmayı, üniversite eğitimimi daha
iyi bir dereceyle bitirebilmeyi isti-
yorum. Okuldaki burs konusuna
da değinmek istiyorum. Bes-
lenme barınma bursunun bu yıl
son kez geçerli olacağı gibi bir
söylenti var. Bir öğrenci olarak
bursların devam etmesini istiyo-
rum. Bunların hepsinin başında sevdiklerimle bir arada
sağlıklı mutlu bir yıl diliyorum.

’den
beklentileriniz

neler?

� Ülkeler arası savaşların bit-
mesi, barışın ve huzurun sağlan-
ması öncelikli beklentim. Ülke
ekonomisinin yükselmesini isti-
yor, kendimize yetebilen bir ülke
olabilmeyi umut ediyorum. Ders-
lerimin daha iyi olmasını ve daha
başarılı olmayı istiyorum. Bol
şanslı, bol aşklı, sağlıklı bir 2012
diliyorum herkese.

Ömer Eren Kayhan Eskişehir Meslek Y.O.

Ezgi uçar Edebiyat Fakültesi




